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PETYCJA

Działając na podstawie przepisów ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz .U. poz. 1195 ze 
zm.) wnoszę w interesie publicznym petycję o uregulowanie zasad przyznawania dodatków 
zadaniowych i specjalnych oraz przestrzeganie postanowień paragrafu 12 Regulaminu 
przyznawania nagród w Izbie Administracji Skarbowej w Lublinie .

UZASADNIENIE

Autorem petycji jest Zarząd Związku Zawodowego działający w imieniu
funkcjonariuszy celno-skarbowych oraz pracowników Izby Administracji Skarbowej w Lublinie.

Tematem niniejszej petycji jest żądanie:

• uzgodnień ze stroną społeczną zasad przyznawania dodatków zadaniowych 
i specjalnych,

• wypłaty nagród za wykonywanie zadań za nieobecnego funkcjonariusza w okresie jego 

przebywania na zwolnieniu lekarskim zgodnie z § 12 Regulaminu przyznawania nagród 
w Izbie Administracji Skarbowej w Lublinie stanowiącego załącznik do Zarządzenia Nr 
25 /2019 Dyrektora Izby Administracji Skarbowej w Lublinie z dnia 2 kwietnia 2019 r.

W związku z trwającą od IV kwartału 2020 roku sytuacją braku realizowania postanowień 
wspomnianego wyżej Regulaminu oraz całkowitym brakiem transparentności w dysponowaniu 
publicznymi pieniędzmi przekazywanymi na dodatki, Zarząd Związku zwrócił się do Pana 



z wnioskiem o wyznaczenie terminu spotkania, przedmiotem którego byłyby m.in. zagadnienia 
będące przedmiotem niniejszej petycji. Tematy zaproponowane na spotkanie przesłane zostały 
17 marca, jednak do tej pory nie otrzymaliśmy informacji zwrotnej.

W ocenie Zarządu niejasny sposób wydatkowania w ciągu 2, 5 miesiąca br. ponad 330.000 zł.^ na 

dodatki dla około 40% funkcjonariuszy naszej Izby wymaga odpowiedzi o kryteria ich 

przyznawania oraz dlaczego pozostałe 60% dodatków nie otrzymuje.

Kolejnym zagadnieniem wymagającym wyjaśnienia jest pytanie o to co dzieje się 
z oszczędnościami pochodzącymi ze zwolnień lekarskich funkcjonariuszy? Podczas ostatniego 
spotkania online Kierownictwa Izby ze związkami zawodowymi przekazano nam informację, iż 
w oparciu o ustną sugestię MF przekazano je na dodatki, a nie zgodnie z Regulaminem, mimo że 
w sposób wyczerpujący i bardzo precyzyjny reguluje tę kwesbę.

Pragnę w tym miejscu dodać, że na ostatnim spotkaniu Zespołu ds. kontaktów ze związkami 
zawodowymi, które odbyło się 31 marca i w którym uczestniczyła Pani Minister Magdalena 
Rzeczkowska padło stwierdzenie, że nie ma żadnych przeciwwskazań aby w izbach, w których są 

regulaminy przyznawania nagród - pomimo likwidacji w br. funduszu 3% - nadal stosować ich 
postanowienia.

W związku z powyższym liczymy, że uzyskamy informację o motywach jakimi kierowano się 

podejmując decyzje w wyżej opisanych sprawach oraz przychyli się Pan do naszych propozycji, 
celem których jest transparentność funkcjonowania i poprawa atmosfery w środowisku służby/ 
pracy.

Z wyrazami szacunku

OŚWIADCZENIE
Wyrażam zgodę na publikację petycji na stronie internetowej, z podaniem mojego imienia 
i nazwiska.

1 Dane uzyskane od ZZ


